
Zápisnica z porady STO dňa 29.5.2017

Prítomní: Garai, Chochol, Komžík, Kundra, Pribulla, Sekeráš, Skopal, Vaňko

Hostia: -

Neprítomní: Budaj, Cariková, Hambálek, Kollár, Kreibiková, Shagatova, Shugarov

Program:
1. Voľba 3. zástupcu STO vo Vedeckej rade AsÚ SAV na obdobie 2017 - 2021
2. Rôzne

1. Voľba 3. zástupcu STO vo Vedeckej rade AsÚ SAV na obdobie 2017 - 2021

- Dr. Pribulla v úvode oboznámil prítomných s programom porady. Uviedol, že nakoľko na 
predchádzajúcej porade oddelenia nebol zvolený 3.  zástupca STO vo Vedeckej rade AsÚ 
SAV na obdobie 2017 – 2021, koná sa doplňujúca voľba. Volí sa jeden vedecký pracovník a 
na to, aby bol zvolený, musí získať nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých prítomných, čo 
podľa počtu prítomných znamená najmenej päť hlasov.
- Svoju kandidatúru oznámil Dr. Chochol. Nakoľko nikto iný sa neprihlásil do volieb, pristúpilo 
sa k tajnému hlasovaniu. Na základe tajného hlasovania získal Dr. Chochol sedem hlasov. Dr.  
Chochol teda bol zvolený za 3. zástupcu STO vo Vedeckej rade AsÚ SAV na obdobie 2017 – 
2021. Ďalší dvaja zástupcovia sú Dr. Pribulla a Dr. Skopal.

2. Rôzne

- Dr. Pribulla oznámil svôj zámer zorganizovať brigádu STO koncom júna 2017. V rámci nej 
bude pomocou betónových kociek spevnená cestička vedúca k pavilónu G1. Prítomní sa 
dohodli na predbežnom termíne brigády a určili na to týždeň od 19. do 23. júna 2017. Presný 
deň bude stanovený neskoršie. Do brigády budú zapojení aj údržbári HSÚ.
- Ďalej, v krátkosti bol prediskutovaný aj aktuálny stav 1.3m ďalekohľadu na Skalnatom Plese. 
Dr. Pribulla zdôraznil, že je potrebné čím skôr zabezpečiť stále služby pri ďalekohľade. Z toho 
dôvodu bude potrebné čím skôr vytvoriť aj alokačnú a prístrojovú komisiu. V mesiaci jún budú 
posielané pozorovatelia STO na Skalnaté Pleso na viacdňové zaškolenie,  resp. s účelom 
nadobudnutia praxe s ďalekohľadom. Tiež sa uvažuje nad prevzatím jednej  miestnosti  od 
Oddelenia MPH pre pozorovateľov STO. V tejto miestnosti by mali mať pozorovatelia STO aj 
úložný priestor na osobné veci, obliečky a pod. Dr. Pribulla bude na ústavnej rade iniciovať aj  
zakúpenie automatickej práčky na Skalnaté Pleso.

Zapísali: Dr. Garai, Dr. Pribulla

V Tatranskej Lomnici, 29.5.2017


